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Sektionsmöte Strands IF friidrott 2020-05-26 
 

1. Mötets öppnande  
Ordförande hälsar alla välkomna till mötet och förklarar det öppnat.  

 

2. Närvarande 
Närvarande: Johanna Bolin, Anders Silén, Lars Rehnström, Mikael Ohlsson, Sandra Stark, Lina Quick 

Frånvarande: Maria Lindelöf 

 

3. Val av sekreterare för mötet 
Johanna Bolin väljs till sekreterare för detta möte. 

 

4. Godkännande av dagordning 
Föreslagen dagordning godkänns.  

 

5. Genomgång av tidigare protokoll 

 Avtal elitsatsning för aktiva ska tas fram av Anders och Johanna så snart som möjligt. 
 

 Arbetsgrupper – Ska vara en stående punkt. Tävlingskommittén behöver rekrytera två 
deltagare till. Johanna ska kolla med Johan Frank om han kan tänka sig ställa upp. Mikael 
Ohlsson kan tänka sig att ingå i gruppen. 
 

 Svenska friidrottsförbundet har tagit fram ett planeringsstöd för friidrottsskolan, som 
planeras att hållas vecka 25. Webinarium i ämnet kommer kunna ses via friidrott.se. 
https://www.friidrott.se/docs/Rekommendationer%20f%C3%B6r%20friidrottsskolor%20202
0.pdf 
 

 Årets tävlingar är bestämda: Strands Ungdomsspel 22/8 samt en Guldjakt den 12/9. 
Tävlingskommittén behöver tillsättas, se ovan. ”Veckans grenar” är ett koncept som 
friidrott.se tagit fram där man med minskad administration kan anordna mindre lokala 
tävlingar, allt för att man ska kunna ordna tävlingar så enkelt som möjligt. Tränarna 
informeras om detta via Johanna och kan kanske vara drivande i att få till en eller ett par 
lokala tävlingar. Vi får sedan hjälpas åt med att ”bemanna” funktionärsplatserna. Just nu är 
det också tävlingsstopp för alla över 18 år. Mer information finns alltid aktuell och löpande 
på friidrott.se.  
 

 Kickoff inför utomhussäsongen Gemensam kickoff är inte aktuellt i nuläget. Eventuellt kan 
varje grupp anordna en egen variant på kickoff förutsatt att man håller sig till maximalt antal 
deltagare om 50 personer. 
 

 Årets första träningsdag på Glysis är bokad till 4/5. Under föregående möte diskuteras flytt 
från Holma. Städningen sparar vi till hösten. 
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6. Ekonomi 
Kassör Anders Silén berättar om det ekonomiska läget där vi tar upp Blodomloppet, lokalhyror och 
tränarlöner. Vi har inga intäkter i dagsläget. Stipendier har sökts och dessa avser en långmatta och en 
aktivitetsdag i höst. 

 

7. Blodomloppet 
Blodomloppet är flyttat till onsdag 9:e september och vi hoppas fortfarande på att vi ska kunna köra 
Blodomloppet då. Centrala kansliet tittar på alternativ som ett virtuellt lopp eller att vi sprider ut 
loppet till flera platser. Ett beslut kommer tas den 15:e juni om vi ska gå på plan B eller inte.  
 

8. Mötesfrågor  

8.1 Avtal elitsatsning 

Avtal elitsatsning för aktiva ska tas fram av Anders och Johanna så snart som möjligt.  

 

8.2 Arbetsgrupper – Tävlingskommittén. Uppföljning av pågående arbete i grupperna. 

Kontaktperson i varje grupp för att kunna följa arbetet. 

Johanna har inte träffat Johan Frank än och kunnat fråga om deltagande i tävlingskommittén. 

 

8.3 Friidrottsskolan, fortsatt planering 

Uppdatering från Sandra. Friidrottssskolan kommer gå av stapeln under vecka 25. Antal deltagare är 
satt till 30 st och avgiften blir 600 kr. ICA Håsta sponsrar med frukt. Det blir enbart för barn födda 10-
15.  

Just nu är det 17 st anmälda (Elektroniskt formulär), Glysis är bokat mån – tos 8.30-13.30 och Sandra 
kommer finnas på plats (jobbar från sekretariatet). Material har beställts från friidrottsförbundet.  

 

8.4 Tävlingar i år? Funktionärslistor? Funktionärsutbildning? 

Planen är att köra våra tävlingar men frågan kan tas upp igen vid nästa möte. 

 

8.5 Rekrytering av tränare 

Styrelsen föreslår att tränarna i respektive grupp snappar upp intresset från föräldrar. 

Styrelsen ska ha det övergripande ansvaret gällande bekostandet av erforderliga utbildningar och att 
alla tränare känner till målsättningarna inom de olika åldersgrupperna. 

Belastningsregistret, Johanna kan skicka en länk. 

 

8.6 Terminsavgift 

Styrelsen föreslår att vi bestämmer om denna avgift då vi vet om det blir ett Blodomlopp eller inte. 
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8.7 Nyckelskåp på Glysis 

Mikael Ohlsson har fixat ett nyckelskåp med kod som ska monteras på förrådet. 
Anders kollar med Andreas om han har en nyckel. 
 
9. Övriga frågor 

Lina och Micke ska besluta ngt om knattegruppen till nästa gång. 

Strands IF har en skaffat Office 3:65 för att bla hantera e-post. 

Kläderna är på ingång men har en något förlängd leveranstid pga Corona. 

Sandra har gjort en mall för ungdomsledarna, de får fylla i den och får betalt efter antal gånger de 
varit närvarande. 

Styrelsemöte tisdagar 19.30 

 

10. Nästa styrelsemöte 

 Tisdag 2020-06-23 kl. 19:30 via Skype/på Kansliet. Sekreterare: Mikael Ohlsson. 
 Tisdag 2020-08-25 kl 19.30 via Skype/på kansliet. Sekreterare: Maria Lindelöf.  

 

11. Mötets avslutande 
Mötet avslutades.  


